
PROTOKOLL nr 12 den 5/10 1959
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s överstyrelse
på Stadion.

NÄRVARANDE: från ÖS hela styrelsen; från fotboll Bergh, 
G. Lundqvist, Malmgren, Sandberg, Lyberg; 
från ishockey Grunander, Lindgren samt re
visorerna Edberg och Hedvall.

§
Ishockeydräkt med reklam:
Rapporterades genomförda förhandlingar och avtal gällande reklam på 

ishockeyns A-lags tröjor i enlighet med Svenska Ishockeyförbundets bestäm
melser. Avtal gällande 2 år har träffats med "Löfbergs lila kaffe” i Karl
stad mot en ersättning till Djurgården av kr. 40.000:- pr år och därtill 
tröjor med reklam bekostade intill kr. 4.800:- Vill reklamfirman efter 1 
år frånträda överenskommelsen erhåller Djurgården i skadestånd kr. 10.000:- 
Firman har rätt att prolongera avtalet, rätt att få använda spelarna i 
reklamfotosammanhang samt rätt till 5 fribiljetter vid varje match.
Reklamen består i att på ett lila underlag på tröjan texten LÖFBERGS 

LILA anbringas med gula bokstäver varjämte i en stiliserad sol på ryggen 
spelarens nummersiffra angives.

§
Ishockeydräktens färg:

Beslöts att grundfärgen på ishockeyns representationsdräkt skall vara 
lila med gula inslag och att framsidan på tröjan skall vara utrustad med 
föreningens klubbmärke i dess originalfärger gult, rött och blått.

§ 
Fotbollsturnén till Östern:

Företeddes bekräftelser på att turnéavsnittet till Kommunist-Kina kunde 
anses garanterat med 22 biljetter betalda Sthlm-Peiping-Hongkong. Beslöts 
att fotbollsstyrelsen skall skicka bekräftelse på överenskommelsen till 
kinesiska fotbollförbundet och en kopia till svenska ambassaden i Peiping.

Sedan Sandberg betonat att denna turné måste anses bli den mest krävande 
i Djurgårdens fotbollshistoria beslöts att 19 spelare (bland dem Åke Olsson 
som kombinerad spelare-läkare) skall medfölja samt tre ledare, nämligen 
Bergh, Nordh och tränaren Hallberg. Lyberg meddelade att han privat getts 
tillfälle följa med som 25:e man. En diskussion om möjligheten att låta 
denna 23:e biljett gälla för annan kvalificerad klubbmedlem fastslog, att 
Lyberg ej avsåg att avstå från biljetten.

Överstyrelsen beslöt härefter att sanktionera resan med utgångspunkt 
från i tidigare protokoll meddelad kostnadsram, enligt vilken en vinst 
på kr. 10.000:- är att påräkna.

§
Andra fotbollsfrågor:

Sigge Bergh redogjorde för motivet till att Djurgården, AIK och Hammar
by fronderat gentemot allsvenska serie föreningen i fråga om den s.k. 
10.000-kronors-frågan. Bifogas detta protokoll.

Diskuterades tränare- och lagledarefrågor. Då förutsättningarna för att 
engagera av Liliequist föreslagne Torsten Lindberg som tränare ej voro 
gynnsamma uppdrogs åt L-t meddela härom till T.L. Vad lagledarfrågan be
träffar beslöts ta upp denna till behandling efter turnén.

Beslöts att meddelande om turnéns fastställande skulle via TT tillstäl
las pressen efter kl. 15 den 6/10/59.



forts. prot. nr 12 den 5/10/59.

Efter en genomgång av hur fotbollens nyrekryt ering skett beslöts 
i fortsättningen att endast en enig sektionsstyrelse får träffa överens
kommelser i dylika frågor.

För en kollationering över olika lägenheter, vilka äro på gång inom 
framför allt fotbolls- och ishockeysektionerna, utsågs Eckerbrant och 
Malmgren.

Inför söndagens guldfinal mellan Djurgården-IFK Göteborg beslöts att 
på förekommen anledning ej medge TV rätt att upptaga någon film för mån
dagsvisning. För en film genom SF uppdrogs åt Bergh att förhandla.

Diskuterades förprogram vid nämnda match. Uppdrogs åt Lundqvist och 
Liliequist ordna detaljerna.
Beslöts att någon höjning av entrépriserna vid denna match ej skulle ske.
Uppdrogs åt Lövdahl att med brottarna träffa överenskommelse om vakt- 

kontroll vid vändkorsen.
Diskuterades regnförsäkring. Beslöts efterhöra med väderlekstjänsten 

om risken för söndagsregn, men i allmänhet var sammanträdet emot att 
dylik försäkring togs.

§
Ekonomiskt utskott:
Diskuterades lämpligaste sättet att placera föreningens nyskapade ka

pital. Sammanträdet uttalade sig för önskvärdheten av att ett särskilt 
utskott tillsattes för att komma med förslag i frågan. Som medlemmar i 
ett dylikt utskott nämndes ordförande och kassör i ÖS, fotbolls- och is
hockeysektionerna jämte en revisor (Hedvall nämnd).

§
Fäktnings-angelägenhet:

Redogjorde Bertil Nordenskjöld för hur man inom FFF såg på övergången 
av en del fäktare till Djurgården och betonade i samband härmed vikten 
av att det undersöktes, att dessa nya medlemmar i DIF ej häftade i skuld 
till FFF. Beslöts vidarebefordra denna synpunkt till fäktledningen.


